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Note to Correspondents: Non-renewal of Measures Imposed by Security Council
Resolution 2374 (2017) concerning Mali [scroll down for French version]

The measures first set out by the Security Council in paragraphs 1 to 7 of its resolution 2374 (2017) were last renewed

by the Council in its resolution 2649 (2022) for a period that ended on 31 August. 

As a consequence, the Secretariat has removed from the United Nations website the list of the eight individuals on the

2374 Sanctions List, as follows:  Ahmoudou Ag Asriw (MLi.001), Mahamadou Ag Rhissa (MLi.002), Mohamed Ousmane

Ag Mohamedoune (MLi.003), Ahmed Ag Albachar (MLi.004), Houka Houka Ag Alhousseini (MLi.005),  Mahri Sidi Amar
Ben Daha  (MLi.006), Mohamed Ben Ahmed Mahri (MLi.007) and Mohamed Ould Mataly (MLi.008). 

Corresponding changes have also been made to the United Nations Security Council Consolidated List.  The updated
version of the Consolidated List is accessible at the following URL:  www.un.org/securitycouncil/content/un-sc-

consolidated-list. 

*****

Note aux correspondants: Non-reconduction des mesures imposées par la résolution 2374 (2017) concernant le Mali 

Par sa résolution 2649 (2022), le Conseil de sécurité a reconduit pour la dernière fois les mesures initialement énoncées

aux paragraphes 1 à 7 de sa résolution 2374 (2017) pour une période qui a pris fin le 31 août 2023. 

En conséquence, le Secrétariat a retiré du site Web de l’Organisation la liste des huit personnes suivantes figurant sur la

liste relative aux sanctions imposées par la résolution 2374 (2017): Ahmoudou Ag Asriw (MLi.001), Mahamadou Ag

Rhissa (MLi.002), Mohamed Ousmane Ag Mohamedoune (MLi.003), Ahmed Ag Albachar (MLi.004), Houka Houka Ag
Alhousseini (MLi.005), Mahri Sidi Amar Ben Daha (MLi.006), Mohamed Ben Ahmed Mahri (MLi.007) et Mohamed Ould

Mataly (MLi.008).

La Liste récapitulative du Conseil de sécurité de l’ONU a également été modifiée en conséquence.  La version la plus
récente de la Liste récapitulative est disponible à l’adresse suivante: https://www.un.org/securitycouncil/fr/content/un-

sc-consolidated-list. 
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